
 Nedre Härjedalens Naturskydds förening. 

 Styreslemöte i Linsell  2025-04-24  kl 19.00 

 Närvarande: Anna-Karin Båggagård, Lennart Karlsson, Ulrika Sydberg, Lars-Ove Persson och Amanda 
 Källgren via telefon. 

 §1.  Ordförande öppnade mötet. 

 §2.  Till justerar valdes Ulrika. 

 §3.  Dagordningen godkändes. 

 §4.  Föregående mötes protokoll lästes av Lennart. 

 §5.  Anna-Karin ska betala skyltarna till Björntrampen. I kassan finns 71´106:- 

 Vi har fått kommunbidraget. Kassören vill att fakturorna kommer via mail till henne  direkt. 
 T.ex den kommande fakturan för deltagande i Härjedalsmässan. 

 §6.  Vad gäller kommande aktiviteter så har Lennart varit ute och rekognoserat för en 
 Mosippetur den 10/5. Sork och hare har gått hårt åt Mosipporna men Lennart ska  finna en plats. 
 Även en orkide´tur i slutet av juni är tänkt att gå av stapeln. 

 Amanda föreslår ett Natursnokevenemang. Anna-Karin berättade att det finns en  sådan 
 grupp i Järvsö, hon ska reka där och ta reda på mer hur dom lagt upp det. 

 Natursnokarna är för barn mellan 3 och 10 år men åldern kan variera. Om vi ordnar  ett 
 sådant arrangeman så hakar Amanda på, Anna-Karin kontaktar henne. 

 §7.  Härjedalen expo, sista helgen i maj fredag och lördag. Idag har Lennart haft ett teams  möte 
 med Maria och Katja angående våra aktiviteter på Expot. Vår monter är på 3x3  meter. 

 Material att ta med bord, skarvkablar, dator, stereolupp, böcker att bläddra i och  böcker till 
 försäljning, foton på Guckusko och Mosippa. Kan du gissa arter så får du en 

 låtsastatuering i pris. Lars -Ove föreslog att vi ska ha med ett frågeformulär med 

 ex. fem frågor där folk via frågorna får föreslå vad dom vill att vi ska ta upp ex.  blommor längs 
 vägkanter, gamla skogar. Förslag finns om att utföra en karta i A3  format över närområdet där 
 folk kan markera ut sin favoritskog. 

 Vedbitar att borra i för att skapa insektshotell. 

 Under Mosippeturen ska vi fördela arbetsuppgifterna. 

 §8.  Anna-Karin vill att vi ska utse någon som blir ansvarig att läsa e-mail som kommer in 



 för att sen slussa vidare. Så att det inte faller mellan stolarna. två förslag på sådan  person 
 finns,  Inga och Lennart.  A-K ställde en fråga om 
 vi kan ge ett stipendium till någon som gjort något bra i  Naturskydds föreningens anda 

 §9.  A-K föreslår även att vi ska fråga Bäckedals f.h.s om vi får använda Jo- Jonsvallen  som 
 mötesplats. Ulrika får i uppdrag att fråga rektorn om vi får ha nästa styrelse möte  9/5 kl 18.30. 

 §10.  Mötet avslutades. 

 Mötessekreterare  Justerare 

 ............................................................  ............................................................... 


